
Til Erhvervs- og Vækstudvalget

Den 20 juni 1788-1800 blev stavnsbåndet OPHÆVET også i dk..også selvom at reformtilhængerne( 
regeringen og herremændene) opponerede imod det og alle skulle have FRIHED og lIGHED for ALLE !!! Efter 
Bodils besøg er vi stavnsbundet til vores huse/sommer/fritidshuse..og vi bliver IKKE ligestillet os med 
fridshuse..ERGO er tiden stået stille!!! Som da vi var børn lærer vi vores børn at man ikke må gøre 
forskel,,,man må ikke gøre forskel imellem sine børn..man må ikke gøre forskel mellem mor og 
svigermor..sine kollegaer.. Sine ansatte..på indvandre,,nydanskere,, vi må ikke være racister,,vi skal tage 
hensyn til folk som er anderledes,,vi skal hjælpe alle i ind og udland som trænger.... MEN når det gælder 
fritidshus ejerne SÅ gælder stavnsbåndet stadigvæk..for så er vi ikke ligestillet mere ..kun når der skal 
betales SÅ er vi ligestille igen(måske)!!!!!! 

Tak for mange gode forbedringer vedr. Det nye lovforslag for stormflodsramte..i danmark..

Men et loft på selvrisikoen på også fritidshuse ville hjælpe os alle.

I vores tilfælde har vi med de nuværende regler en selvrisiko på  150.000kr ..med de evt. Nye regler 

Har vi en selvrisko på 120.000 kr.. dette er en voldsom stor udgift i vores økonomi til trods for vi altid har 
arbejdet og aldrig været arbejdsløs.

Så kære politikker løs os fritidshusejere for vores stavnsbånd og lad også vi blive behandlet   ligestillet,

Alt andet stiller os som andenrangs danskere ..så vil i ikke nok lige overveje vores situation igen???

Vi kommer fra Sidinge i Odsherred hvor 21% af anmeldte skader efter Bodils hærgen..

Med venlig hilsen Jeanne og John Bollerup-Jessen.
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